
 

 

 

 

Protokoll                          Møte nr.: 14/21-23                 revisjon 0 

Møte:  TIK møte i Norges Skytterforbund           Møtedato: Torsdag 19. januar 2023 kl. 2000-2130. 

Sted:  Teams  

Referent: Morten Støen (MS) 

Deltakere: Siri Mortensen (SM), Ingrid Stubsjøen (IS), Morten Støen (MS), Geir Magne Rolland (GMR), Barbro 
Breivik (BB). 
Fra administrasjonen: Tor Idar Aune (TIA) og Lindis Græsdal (LG). 
Meldt forfall:  

   
 
 

Saksliste: 

 
74/21-23 Godkjenning av innkalling og saksliste. 
75/21-23 Godkjenning av protokoll fra de to siste møter. 
76/21-23 Rekordberettigede stevner. 
77/21-23 Uttak EM. 
78/21-23 Langtidsplan for NSF. 
79/21-23 Regionale TreningsTeam. 
80/21-23 Eventuelt. 
 
 
 
 
 

Sak nr. Sak til behandling Ansvarlig Frist 

74/21-23 Innkalling og saksliste 

Innkallingen og sakslisten ble godkjent. 

SM - 

75/21-23 Referat fra forrige møte 

Referatet fra møte nr. 13 (Teamsmøte 30.11.2022) ble godkjent. 

Godkjenning av referat fra møte nr. 12 på Gardermoen 20.11.92 utsettes 
til neste møte, da et av punktene skal justeres. 

MS - 

76/21-23 Rekordberettigede stevner  

Ref. pkt. 71/21-23 (forrige møte). 

SM spiller inn forslag i NSF-styret om at Teknisk komité (TK) overtar 
ansvaret for å godkjenne rekordberettigede stevner. TIK kan godt spille 
inn aktuelle stevner til TK, men det er TK som sitter med ansvar for 
rekorder, og bør således også godkjnne stevner. 

SM - 

77/21-23 Uttak til EM 10 m i Tallinn 

TIA la frem innstillingen for uttak til EM 10 m 2023 i Tallinn. Innstillingen 
ble godkjent og vil publiseres på skyting.no. 

Alle - 

78/21-23 Langtidsplan for NSF 

NSF-styret ønsker at TIK går gjennom punktene «Toppidrett» og 
«Merkevare» i langtidsplanen for NSF, og at komiteen kommer med 
tilbakemeldinger og eventuelle forslag til endringer. 

- - 
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Langtidsplanen var vedlagt innkalllingen til møtet. 

Det er enighet om at avsnittet om «Toppidrett» er bra og det foreslås at 
det blir stående som det er. 

Avsnitt «Merkevare»: 

Kulepunkt 2: Vi foreslår å fjerne anførselstegn rundt Skytterlandslaget.  

Kulepunkt 3: Slik det står her, forplikter NSF seg til å arrangere 
internasjonale mesterskap og konkurranser i perioden. TIK foreslår å 
formulere punktet slik at «NSF skal være åpen for…» e.l. 

Kulepunkt 5: Foreslås strøket. 

Kulepunkt 6 og 7: Foreslås strøket og erstattet med en mer generell 
setning om at NSF ønsker å øke sin kunnskap om medlemmenes 
behov, men at dette formidles til NSF gjennom kretsene, ikke ved hjelp 
av medlemsundersøkelser. 

SM tar med forslagene til styret. 

79/21-23 Regionale TreningsTeam 

Etter Fellesreglementet har TIK ansvar for regional satsning (RTT). Etter 
vår kunnskap er det aktivitet rundt dette i Hordaland og i Oslo og 
Akershus, for øvrig er det uvisst hvor godt dette fungerer. 

Etter en lengre diskusjon ble det bestemt at SM tar dette opp på 
kontaktmøtet med kretsene som avholdes 8. februar. GMR, som er leder 
i Hordaland krets og også til stede, bistår. 

  

80/21-23 Eventuelt 

Ingen saker. 

  

 
MS, 12.02.2023 

 

 


